

Generalforsamling i OK SNAB

Onsdag den 4. februar 2026 kl 20.15

i klubhuset (Vejle Atletik Stadion)

Dagsorden:

Velkommen ved Flemming Jørgensen

1. Valg af dirigent

Bestyrelsen foreslår Jakob Pedersen, som dirigent, og han vælges af generalforsamlingen. Jakob orienterer om at Generalforsamlingen er rettidig varslet og derfor lovlig jvf vedtægterne

2. Beretning

Formanden fremlagde en forkortet udgave af beretningen. Den fulde beretning er rundsendt pr.mail.

Året startede med divisionsmatch i Grund (Kate stævneleder og Henning Banelægger) og SkoleOL (Malene Kaysen Thomsen). Årets sportslige højdepunkt, var at OK Snab blev nr 2 ved DM Hold – vild præstation! Vi er en stor klub med både elite-løbere og en stor bredde i klubmedlemmerne, og det er spændende om vi kan nå så vidt, som til at blive nr 1 ved DM Hold.

Klubbens medlemmer har i alt vundet 46 DM-medaljer i år. Magnus har vundet 2 guld (nat og Knockout), Malin Ida Eva guld ved stafet. På den internationale scene sørgede Malin og Ida for de bedste danske resultater i år.

Økonomien i klubben er god – Vi har endda sluttet året med et lille overskud. Dette skyldes måske tildels også at vi sidste år vedtog en lille forhøjelse af kontigentet.

Vi er blevet få medlemmer færre – men dog mere aktivitet i skoven og til stævnerne.

En medlemsundersøgelse blev gennemført i 2026 og afrundet med en klubaften, hvor vi drøftede resultaterne.

Kommunikation: Instagram har mindre aktivitet end tidligere, men Facebook er godt i gang som sædvanligt. Kalenderfunktion er nu fuldt integreret på hjemmesiden

Træning: Der er arrangeret træningsløb, natløb, klubtur til Göteborg og voksentræningsdag på Fanø + klubmesterskaber. Der har været 82 deltagere i gennemsnit til træningerne.

Arrangement: klubaften om o-teknik, Tur til NJ 2-dages, samt klubtur til Göteborg, har været afholdt i 2025. Derudover er der sørget for kaffe/kage mv. til Divisionsmatch'erne samt sommer-og efterårsafslutning. Koordinering af Fællesspisninger (ca80spisende) til træningerne i klubhuset er også lykkedes. Derudover er der lagt meget arbejde i at få afklaret aftalerne om brug af Atletikstadion med kommunen.

Ungdom: OK Snab har en fantastisk ungdomsafdeling med 40 børn op til 12år. Der er også mange ungdomsløbere med til stævnerne, særligt div.matcherne lykkedes det at få mange med til. Der er træning hele året, også i jan-marts. I 2025 er 5 løbere leveret til TVO Talent/elite: TVO-træning kører stabilt og der er løbere med fra andre klubber i området. OK Snab er en del af EliteVejle, og får økonomisk støtte til elite- og talentarbejdet. Vi har løbere i alle landsholdgrupper, også MTBO

Kort: Kort holdes opdateret og ikke ældre end 2 år. Ny kortstruktur er ved at være implementeret, så det er nemt ift banelægning og skovtilladelse. Arbejdet med at skaffe skovtilladelser er der også mange gode kræfter, der byder ind med.

Kommende arrangementer i 2026/2026:

- SkoleOL i 12.-13.maj
- JyskFynsk Mesterskab i sprint, 23.aug 2026. bliver afviklet som World-ranking Event (WRE) – Det er dagen efter DM mellem som også er WRE. Eva og Quentin er banelægger.
- KUM: OK Snab er medarrangør, slut-oktober/start november. Vi står med løbet om lørdagen, Odense OK er arrangør
- DM Lang og Stafet 2027. Der er arbejdet hårdt på tilladelser, og der er sørget for den bedste stævneplads overhovedet. Til korttegning er der søgt penge ved kommunen. Dorthe og Helene er stævneleder

I 2025 har der været afviklet 6 møder i bestyrelsen. Tak for gode og konstruktive møder. Tak til alle for frivilligt arbejde og for at bakke op om de forskellige arrangementer og aktiviteter.

Kommentarer til beretningen:

- *Der er beskrevet ”betydelig udgifter til medlemsaktiviteter” – hvilke aktiviteter er det?*
Svar: det har været bestyrelsens hensigt at bruge penge på medlemsaktiviteter. Men om det er lykkedes, er måske ikke sikkert. Det kan det være at ”betydelige” er et stort ord.
- *Tak for en dejlig og engageret beretning at læse. Sikke en bestyrelse med et flot engagement*
- *TVO: er det 5 løbere i alt? Svar: nej, det er 5 nye løbere, 3 stk H14 og 2 stk D14.*
- *Samarbejde med kommunen ift klublokaler - skal vi være bekymret for adgang til vores faciliteter. Svar: nej, vi tror det er lykkedes at få styr på aftalerne med kommunen igen og at der er lydhørhed. Problemet var at der blev åbnet for at alle andre foreninger frit kan booke fælleslokalet.*
- *De gamle aftaler mellem klubben og kommunen er vigtige at huske og opretholde, også på skovområdet, hvor der er aftaler for dyrehaven o.a.*
- *Spørgsmål fra formanden: vil vi SkoleOL? Svar fra forsamlingen: ja, det er vigtigt at vise sporten frem. Vi er en stor klub, så vi har også en forpligtigelse for at stå for disse arrangementer.*
Ny arrangør i 2027, da Malene er i gang med uddannelse på dette tidspunkt.
- *Printselv-juleløb: vi kan ikke se nogle tal på hvormange der benytter sig af tilbuddet, men det er en del af aftalen, sådan at vi også kan deltage i de andre klubbers printselv-løb, f.eks i Frederikshåb, som der er flere Snab’ere, der benytter sig af*

Man kunne godt tage betaling for alle andre end OK Snab. Det er praksis andre steder (20-25kr)

- *Klubtur til Göteborg – bliver det arrangeret igen? Svar: ca hver 2.år*
- *Lerbæk Skov: er der planer for at få adgang til denne? Svar: ja, Henrik og Flemming har møde med kommunen, omkring DM i Munkebjerg, hvor de også vil spørge til Lerbæk Skov. I et svar fra kommunen er det skrevet at de ikke har taget stilling til hvad om godset skal sælges eller hvad der skal ske.*

3. Regnskabsafklæggelse

Helene gennemgik regnskabet og samtidig også budgettet for 2026.

2025 har et lille overskud selvom der blev budgetteret med et underskud. 2026 er også budgetteret med et mindre underskud, da der er udsigt til overskud efter DM-weekend i 2027.

Korttegningsudgifter er besluttet at lægges ind i regnskabet for det stævne, de tegnes til. Derfor er der umiddelbart ikke udgifter til korttegning i 2026 og heller i 2025.

Revisoren har godkendt regnskabet og det godkendes af forsamlingen.

4. Indkomne forslag, herunder fastsættelse af kontingent

Ingen indkomne forslag.

Bestyrelsen foreslår at kontingentet forbliver det samme.

5. Valg af bestyrelse

- a. Formand (hvert år). Flemming modtager genvalg og han vælges af generalforsamlingen.
- b. Kasserer (ulige år)
- c. Kommunikationsudvalg (ulige år). Louise vælges som træningsformand, og derfor har bestyrelsen spurgt Kate Nielsen om hun vil bestride kommunikationsposten i et kommende år
- d. Arrangementsudvalg (ulige år). Dorthe trækker sig efter aftale. Men bestyrelsen har spurgt Birgitte Buch om hun vil erstatte Dorthe i det kommende år, som har sagt ja.
- e. Talent- og eliteudvalg (ulige år).
- f. Kortudvalg (lige år). Henrik modtager genvalg og vælges af generalforsamlingen
- g. Træningsudvalg (lige år). Jesper genopstiller ikke. Bestyrelsen foreslår Louise Gjørup, som vælges af forsamlingen.
- h. Ungdomsudvalg (lige år). Lars genopstiller ikke. Bestyrelsen foreslår Karina Skouenborg, som vælges af forsamlingen

6. Valg af revisor

Jens Liengaard modtager genvalg, og vælges af generalforsamlingen

7. Eventuelt

Powerbanks: vi har indkøbt powerbanks og vi har en generator, så vi er godt kørende ift stævner m.v

Depot: der er ryddet op og sat labels på hylderne. F.eks ting der hører til onsdagstræningerne ligger lige inden for døren.

Hængelåsen på udedepotet: der er fejlsøgt på den elektroniske hængelås, og den bør nu virke. Der laves vejledning til hjemmeside, og til at hænge op i depotet.